

**Task-Based Informatics Professional Services (TBIPS) Requirement**

This requirement is for Elections Canada.

This requirement is open only to those TBIPS Supply Arrangement Holders who qualified under Tier 1 Stream 3 for IM/IT Services for the following category:

I.11 Technology Architect – Level 3

**The following SA Holders have been invited to submit a proposal:**

Cisco Systems Canada Co.	Coradix technology Consulting Ltd.	DONNA CONNA INC., IBM CANADA LIMITED IN JOINT VENTURE
Eagle Professional Resources Inc.	IBM Canada Ltd.	LIKE 10 INC.
Microsoft Canada Inc.	Modis Canada Inc	OnX Enterprise Solutions Ltd.
PrecisionIT Inc,IDS Systems Consultants Inc., PrecisionERP Incorporated, in JOINT VENTURE	Prolity Corporation	Promaxis Systems Inc
ProVision IT Resources Ltd.	Systemscope Inc., LNW Consulting Inc., Perfortics Consulting Inc., VK Computer Systems Inc., Lansdowne Technology Services Inc., IN JOINT VENTURE	The Bell Telephone Company of Canada or Bell Canada/La Compagnie de Téléphone Bell du Canada ou Bell Canada

**Description of the requirement:**

The Chief Information Officer Branch (CIOB) at Elections Canada (EC) requires a professional services contract for a technology architect to act as a datacenter migration analyst to guide the migration of Election Canada’s infrastructure.

The objective of the contract is to provide technical guidance on datacenter, campus and field service technologies while identifying consolidation, integration and cost-saving opportunities.

**Proposed period of contract:**

The proposed period of contract shall be from award of a contract until March 31, 2016 with two options of one-year each to extend the term of the Contract, under the same terms and conditions.

File Number: ECSF-RFP-15-0543  
Contracting Authority: Sufia Fuentes  
Phone Number: 819-939-1486  
Fax Number: 819-939-1532  
E-Mail: [proposition-proposal@elections.ca](mailto:proposition-proposal@elections.ca)

***NOTE: Task-Based Informatics Professional Services (TBIPS) Method of Supply is refreshed on an annual basis. If you wish to find out how you can be a "Qualified SA Holder", please contact [RCNMDAI.-NCRIMOS@pwqsc.gc.ca](mailto:RCNMDAI.-NCRIMOS@pwqsc.gc.ca)***

## **Demande de Services Professionnels en informatique centrés sur les tâches (SPICT)**

Cette demande est pour Élections Canada.

Ce marché est ouvert seulement aux titulaires d'arrangement en matière d'approvisionnement pour des services professionnels en informatique centrés sur les tâches (SPICT) qualifiés au niveau 1, volet 3 pour les services d'GI/TI dans la catégorie suivante:

### I.11 Architecte de technologie – Niveau 3

#### **Les titulaires d'arrangement en matière d'approvisionnement suivants ont été invités à soumettre une proposition.**

Cisco Systems Canada Co.	Coradix technology Consulting Ltd.	DONNA CONNA INC., IBM CANADA LIMITED IN JOINT VENTURE
Eagle Professional Resources Inc.	IBM Canada Ltd.	LIKE 10 INC.
Microsoft Canada Inc.	Modis Canada Inc	OnX Enterprise Solutions Ltd.
PrecisionIT Inc,IDS Systems Consultants Inc., PrecisionERP Incorporated, in JOINT VENTURE	Prolity Corporation	Promaxis Systems Inc
ProVision IT Resources Ltd.	Systemscope Inc., LNW Consulting Inc., Perfortics Consulting Inc., VK Computer Systems Inc., Lansdowne Technology Services Inc., IN JOINT VENTURE	The Bell Telephone Company of Canada or Bell Canada/La Compagnie de Téléphone Bell du Canada ou Bell Canada

#### **Description du besoin :**

La direction du dirigeant principal de l'information (DDPI) à Élections Canada (EC) requiert un contrat de services professionnels pour un architecte de technologie qui occupera les fonctions d'analyste de migration pour le centre de données afin de guider la migration de l'infrastructure d'Élections Canada.

L'objectif du contrat est d'offrir des conseils techniques sur les technologies de service au niveau du centre de données, du campus et des domaines, tout en identifiant des mesures de consolidation, d'intégration d'économies.

**Période proposée pour le marché :**

Le marché s'échelonne de la date d'octroi du contrat jusqu'au 31 mars 2016 avec trois périodes optionnelles de 12 mois chacune, selon les mêmes modalités du contrat.

Dossier n° : ECSF-RFP-15-0543  
Autorité contractante : Sufia Fuentes  
Téléphone : 819-939-1486  
Télécopieur : 819-939-1532  
Adresse électronique : [propositon-proposal@elections.ca](mailto:propositon-proposal@elections.ca)

***REMARQUE : La méthode d'approvisionnement des services professionnels en informatique centrés sur les tâches (SPICT) est mise à jour annuellement. Si vous désirez savoir comment vous pouvez devenir un « titulaire d'AA qualifié », veuillez communiquer avec [RCNMDAI-NCRIMOS@pwqsc.gc.ca](mailto:RCNMDAI-NCRIMOS@pwqsc.gc.ca)***